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REQUEST FOR QUOTATION

 Supply of ELISA EQUIPMENT
Branch of Family Health International (FHI 360) in Tajikistan

RFQ #:	 043

Issue Date:	 December 24, 2024

Response Deadline:	 January 15, 2025– 17:00                                                           
BACKGROUND

FHI 360 is a global organization that mobilizes research, resources, and relationships so people everywhere have access to the opportunities they need to lead full and healthy lives. With collaborations in over 60 countries, we work directly with local leaders to advance social and economic equity, improve health and well-being, respond to humanitarian crises, and strengthen community resilience. We share data-driven insights and scalable tools that expand access and equity so communities can effectively address complex challenges, respond to shocks, and achieve thriving futures.
Project Background
The Meeting Targets and Maintaining Epidemic Control (EpiC) project lead by FHI 360 is an eight-year initiative initially designed to provide strategic technical assistance and direct service delivery to achieve control of the HIV epidemic and promote self-reliant management of national HIV programs by improving HIV case finding, prevention, treatment programming, and viral-load suppression. In 2023, EpiC was modified again to implement global health security (GHS) programming. Currently in Tajikistan, EpiC has active HIV, COVID-19 and GHS projects. 
PURPOSE
FHI 360 is requesting price quotations for Supply of ELISA EQUIPMENT for use within the EpiC/GHS project. 
1. REQUIREMENTS
    
	№
	Name of product
	Required technical specifications
	Quantity

	1
	Agilent BioTek 800 TS Absorbance Reader, IVD
	Microplate Reader; USB; Endpoint; Kinetic; Well-area Scanning; Gen5 Data Analysis Software; Gen5 Secure for 21 CFR Part 11 compliance (option); CE and TUV marked. RoHS compliant; Measuring absorbance in microplate-based assays; Model 800TSI; Wavelength Range 400 to 750 nm; Detector Type Photodiode; Light Source Tungsten Halogen Lamp. The price must include delivery, installation and launching of equipment.

	2

	2
	Enzyme immunoassay analyzer Mindray MR-96A (ELISA, tablet)
	7.8" touch-screen with touch pen and pop-up keypad; Variable time and speed shaking modes; Powerful data management software for computer installation (optional); High-capacity memory stores up to 20,000 results; Built-in thermal printer; RS232 for external PC control; 2 USB ports for external mouse, keyboard and printer. The price must include delivery, installation and launching of equipment.
	2

	3
	Thermo-Shaker
	Thermo-Shaker for microtubes and PCR plates ts 100 (SC-18 BS-010120-AK, SC-96A BS-010120-FK). The price must include delivery, installation and launching of equipment.
	2

	4
	Conducting briefing/training

	On-site instructional session for healthcare staff on how to operate and maintain the equipment in two project districts of Tajikistan. 
	2




2. GENERAL REQUIREMENTS
1. Delivery term: no more than 45 (forty-five) working days
2. It is necessary to provide photos of above-mentioned products;
3. The supplier guarantees the stability of the medical device until the expiration date, subject to the conditions of transportation, storage and use specified in the instruction;
4. Payment: 100% payment after delivery of the goods, signing the transfer acceptance certificate and the certificate of completed services for installation, launch and training, via bank transfer to the supplier’s bank account.
5. Certificate of state supervision of health and social services of the Republic of Tajikistan.
6. Manuals are available and clear instructions for use, maintenance, and troubleshooting.
7. Warranty coverage (which includes repairs and maintenance) with duration of minimum 1 year.
8. Transportation of the Goods carried out at the expense of the Supplier;
9. Place of delivery: Initial delivery point, Ministry of health and social protection of the population of the Republic of Tajikistan, 69 Shevchenko Street, Dushanbe, with subsequent delivery to two project areas of Tajikistan.
 
3. ORDER OF DELIVERY OF THE GOODS

• Inspection of the packaging and the Goods themselves for damage (if necessary);
• Calculation of the quantity of delivered goods;
• Registration of the act of acceptance of the transfer of the Goods.

4. RESPONSE TO REQUEST FOR QUOTATION

Submission Guidelines
Quotations should contain detailed product specifications according to the table below:


	Description
	Number of units 
	Supplier specifications for goods
	Unit price (including VAT) in somoni
	Unit price (excluding VAT) in somoni
	Total amount (including VAT) in somoni  
	Total amount (excluding VAT) in somoni  

	Agilent BioTek* 800 TS Absorbance Reader, IVD
	2
	
	
	
	
	

	Enzyme immunoassay analyzer Mindray MR-96A (ELISA, tablet)
	2
	
	
	
	
	

	Thermo-Shaker
	2
	
	
	
	
	

	Conducting briefing/training

	2
	
	
	
	
	

	Total
	
	
	
	
	
	


*The EpiC project intends to procure one of the two specified devices: Agilent BioTek 800 TS or Mindray MR-96A. 

Your price offer will be valid for 60 (sixty) calendar days from the date of its receipt. The following points should also be taken into account when submitting commercial proposals.

· Bank account details in local currency in somoni;
· Prices must be provided including all taxes and expenses including shipping and packaging of the Goods

5. QUALIFICATION REQUIREMENTS
1. At least 3-5 years of experience in similar deliveries;
2. Experience with international non-profit organizations is desirable.

6. RESPONSE DEADLINE & FORMAT

1. Responses to this RFQ should be submitted by email to procurement_epic.tj@fhi360.org with subject “RFQ Supply of ELISA EQUIPMENT” in subject line. 
2. Clarificatory questions are due to January 08, 2025.
3. Offers must be received no later than January 15, 2025, 17:00 TJT.
4. Offers should be valid for 60 (sixty) days from the date of submission.
5. Offers received after this date and time may not be accepted and shall be considered non-responsive.
6. Offers that do not meet all the requirements of this RFQ will not be considered. 
7. Provide a full package of registration documents of the organization or company;
8. Specify the terms of delivery;
9.    Provide recommendation letters for similar supplies.

7. EVALUATION
1. Proposed price (40%)
2. The specifications that meet the requirements (30 %)
3. Delivery Schedule (20%)
4. Demonstration of past performance (10%)

8. RESERVED RIGHTS
All submitted proposals become the property of FHI 360, which discloses the right, at its own discretion:
· To disqualify any offer based on offeror failure to follow solicitation instructions.
· Award only part of the activities in the solicitation or issue multiple awards based on solicitation activities.
· FHI 360 will not compensate vendors for preparation of their response to this RFQ.
· Issuance of the solicitation does not constitute an award commitment by FHI 360.
· FHI 360 reserves the right to waive minor proposal deficiencies that can be corrected prior to award determination to promote competition.
· FHI 360 shall not be obligated to order any minimum or maximum quantities of services or products and assumes no commitment, financial or otherwise. 
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ЗАПРОС КОММЕРЧЕСКОГО ПРЕДЛОЖЕНИЯ

Закуп ИФА оборудование
Филиал “Family Health International” (FHI 360) 
в Республике Таджикистан

ЗКП #:                                      043

Дата запроса:               	 24 декабря 2024

Крайний срок подачи:   	 15 января 2025– до 17.00 ч.                             
ОБ ОРГАНИЗАЦИИ

FHI 360 — это глобальная организация, которая мобилизует исследования, ресурсы и взаимоотношения, чтобы люди во всем мире имели доступ к возможностям, необходимым им для ведения полноценной и здоровой жизни. Сотрудничая с более чем 60 странами мира, мы работаем напрямую с местными лидерами для продвижения социальной и экономической справедливости, улучшения здоровья и благосостояния, реагирования на гуманитарные кризисы и повышения устойчивости сообществ. Мы делимся информацией, основанной на данных, и масштабируемыми инструментами, которые расширяют доступ и равенство, чтобы сообщества могли эффективно решать сложные задачи, реагировать на потрясения и добиваться процветающего будущего.

О проекте 
Проект «Достижение целей и продолжение мер по контролю эпидемии (EpiC)», возглавляемый FHI 360, представляет собой восьмилетнюю инициативу, изначально предназначенную для оказания стратегической технической помощи и прямого предоставления услуг для достижения контроля над эпидемией ВИЧ и содействия самостоятельному управлению национальными программами по ВИЧ, улучшения выявления случаев ВИЧ, профилактики, программ лечения и подавления вирусной нагрузки. В 2023 году EpiC был снова модифицирован для реализации программ глобальной безопасности здравоохранения (ГБЗ). В настоящее время в Таджикистане EpiC реализует проекты по ВИЧ, COVID-19 и ГБЗ.

ЦЕЛЬ
Проект EpiC запрашивает ценовые предложения на Поставку ИФА оборудование для использования в рамках проекта EpiC/ГБЗ.

1. ТЕХНИЧЕСКИЕ СПЕЦИФИКАЦИИ ТОВАРА 

	№
	Наименование товара
	Требуемые технические спецификации
	Кол-во

	1
	Анализатор иммуноферментный Agilent BioTek* 800 TS, IVD

	Микропланшетный ридер; Подключение через USB; Режимы измерения: конечная точка (Endpoint), кинетика (Kinetic), сканирование областей лунок (Well-area Scanning); Программное обеспечение для анализа данных Gen5 Data Analysis Software; Опция для соответствия требованиям 21 CFR Part 11: Gen5 Secure; Сертификации: CE и TUV; Соответствует требованиям RoHS; Измерение оптической плотности в микропланшетных анализах; Модель: 800TSI; Диапазон длин волн: 400–750 нм; Тип детектора: фотодиод; Источник света: галогенная лампа. Цена должны включать доставку, установку и запуск оборудования 
	2

	2
	Анализатор иммуноферментный Mindray MR-96A (ИФА, планшет)

	Сенсорный экран 7,8" с сенсорным стилусом и выдвижной клавиатурой;  Режимы встряхивания с регулируемым временем и скоростью;  Мощное программное обеспечение для управления данными (опционально для установки на ПК); Память высокой емкости для хранения до 20,000 результатов; Встроенный термопринтер; Порт RS232 для управления через внешний ПК; 2 USB-порта для подключения мыши, клавиатуры и принтера. Цена должны включать доставку, установку и запуск оборудования.
	2

	3
	Термовстряхиватель
	Термовстряхиватель для микропробирок и ПЦР-планшет ts 100: SC-18 BS-010120-AK, SC-96A BS-010120-FK. Цена должны включать доставку, установку и запуск оборудования.
	2

	4
	Проведение инструктажа/обучения 

	Короткий инструктаж медицинского персонала на месте об эксплуатации и обслуживании оборудования в двух проектных районах Таджикистана.
	2




2. ОБЩИЕ ТРЕБОВАНИЯ

1. Срок доставки: не более сорока пяти (45) рабочих дней;
2. Необходимо предоставить фотографии оборудования;
3. Поставщик гарантирует стабильность медицинского оборудования до окончания срока годности при соблюдении условий транспортирования, хранения и применения, указанных в инструкции;
4. Оплата: 100% оплата после доставки товара, подписания акта приема передачи и акта выполненных услуг по установке, запуску и проведению инструктажа, посредством банковского перевода на расчетный счет поставщика.
5. Свидетельство государственного надзора в сфере здравоохранения и социального обеспечения Республики Таджикистан.
6. Доступны руководства и четкие инструкции по использованию, техническому обслуживанию и устранению неполадок.
7. Гарантийное покрытие (включающее ремонт и техническое обслуживание) продолжительностью (минимум 1 год).
8. Транспортировка товара производится за счет средств Поставщика;
9. Место поставки товара: Первоначальный пункт доставки, Министерство здравоохранения и социальной защиты населения Республики Таджикистан, Ул. Шевченко 69, г. Душанбе с последующей доставкой в два проектных района Таджикистана. 


3. ПОРЯДОК СДАЧИ-ПРИЕМА ТОВАРА

· Осмотр упаковки и самого товара на предмет отсутствия повреждений (при необходимости);
· Подсчёт количества поставленного товара;
· Оформление акта приема передачи товара.

4. ЗАПРОС НА КОММЕРЧЕСКОЕ ПРЕДЛОЖЕНИЕ

Правила подачи запроса
Коммерческое предложение должно содержать подробные спецификации товара согласно таблице ниже:
	Наименование товара
	Кол-во
	Предлагаемые технические спецификации поставщика 
	Стоимость за ед. (с учётом НДС) в сомони 
	Стоимость за ед. (без учета НДС) в сомони
	Общая стоимость      (с учётом НДС) в сомони
	Общая стоимость        (без учёта НДС) в сомони

	Анализатор иммуноферментный Agilent BioTek* 800 TS, IVD
	2
	
	
	
	
	

	Анализатор иммуноферментный Mindray MR-96A (ИФА, планшет)
	2
	
	
	
	
	

	Термовстряхиватель
	2
	
	
	
	
	

	Проведение инструктажа/обучения 
	2
	
	
	
	
	

	ИТОГО
	
	
	
	
	
	


*Проект EpiC намерен закупить одно из двух указанных устройств: Agilent BioTek 800 TS или Mindray MR-96A.
Ваше ценовое предложение будет действовать в течение 60 (шестьдесят) календарных дней с момента его получения. Нижеследующие пункты тоже должны быть учтены при подаче коммерческих предложений: 
·  Реквизиты банковского счета в местной валюте в сомони;
·  Цены должны быть предоставлены с учетом всех налогов и расходов включая доставку и упаковку товара;

5. КВАЛИФИКАЦИОННЫЕ ТРЕБОВАНИЯ
1. Не менее 3-5 лет опыта работы по аналогичным поставкам;
2. Опыт работы с международными некоммерческими организациями желателен;

6. ФОРМАТ И СРОКИ ПОДАЧИ 

1. Коммерческие Предложения должны быть отправлены по электронной почте на адрес procurement_epic.tj@fhi360.org с пометкой «RFQ Supply of ELISA EQUIPMENT» в строке темы.
2. Уточняющие вопросы должны быть заданы до 08 января 2025 г.
3. Предложения должны быть получены не позднее 15 января 2025 г., 17:00 TJT.
4. Предложения должны быть действительны в течение 60 (шестидесяти) дней с даты подачи.
5. Предложения, полученные после этой даты и времени, не могут быть приняты и считаются не отвечающими требованиям.
6. Предложения, не соответствующие всем требованиям данного запроса предложений, рассматриваться не будут.
7. Предоставить полный пакет регистрационных документов организации или компании;
8. Указать сроки доставки;
9. Предоставить рекомендательные письма по аналогичным поставкам.

7. ОЦЕНКА
1. Предлагаемая цена (40 %)
2. Технические характеристики соответствующие требованиям (30 %)
3. Сроки поставки (20 %)
4. Соответствующий опыт (10 %)

8. ПРАВА
Все предоставленные предложения становятся собственностью FHI 360, которая оставляет за собой право по своему усмотрению:
· Отклонить любое предложение на основании несоблюдения участником инструкций тендера.
· Заключать договора только на часть товара или сразу несколько частей в рамках тендера.
· FHI 360 не будет компенсировать поставщикам услуг подготовку их ответа на данный запрос.
· Объявление данного запроса не является гарантией того, что FHI 360 заключит соглашение.
· FHI 360 оставляет за собой право не принимать во внимание незначительные недостатки предложения, которые могут быть исправлены до принятия решения о присуждении соглашения в целях содействия конкуренции.
· FHI 360 не обязана заказывать какие-либо минимальные или максимальные количества услуг или продуктов и не берет на себя никаких финансовых или иных обязательств.
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